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Protokół nr XLVIII/22 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 10 sierpnia 2022 roku o godz. 10:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak  

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz   

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Piotr Dubicki 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 10:01 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że otrzymał wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu  

10 sierpnia 2022 roku projektu uchwały w sprawie:  

1) rozpatrzenia petycji,  

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032. 

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Pan Jan Moryson zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku obrad 

wnioskowanych projektów uchwał. Zaproponowano, aby odbyło się to w jednym głosowaniu.  

 

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych 

projektów uchwał głosowało 14 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 1 

Renata Jagodzik 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XLVIII sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLVII/22 z sesji, która odbyła się w dniu 30 czerwca 2022 

roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej przedłużenie ulicy Dębowej 

położonej w miejscowości Gołaszyn,  

b) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok, 

c) rozpatrzenia petycji, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XLVII/22 z sesji, która odbyła się w dniu 30 czerwca 

2022 roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 30 czerwca 2022 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-14 głosów „za”. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 1 

Renata Jagodzik 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach.  

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pytań do przedstawionych informacji nie było.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej przedłużenie ulicy Dębowej 

położonej w miejscowości Gołaszyn, 

 

Pan Jan Moryson poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych 

Rady.  

Projekt uchwały przedstawił Pan Maciej Dubiel.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 1 

Renata Jagodzik 
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Uchwała Nr XLVIII/345/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 10 sierpnia 2022 roku  

w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej przedłużenie ulicy Dębowej 

położonej w miejscowości Gołaszyn stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było. Przystąpiono do podjęcia autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę 

podjęto jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 1 

Renata Jagodzik 

 

Po podjęciu autopoprawki, przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2022 rok. Uchwała została podjęta 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 1 

Renata Jagodzik 

 

Uchwała Nr XLVIII/346/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 10 sierpnia 2022 roku  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
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Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) rozpatrzenia petycji,  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

O głos został poproszony Pan Jarosław Bartkowiak- Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 1 

Renata Jagodzik 

 

Uchwała Nr XLVIII/347/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 10 sierpnia 2022 roku  

w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032,  

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. 

O głos została poproszona Pani Patrycja Kubiak w celu przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań nie było, przystąpiono do podjęcia uchwały. Uchwała została podjęta 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz 

Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: 1 

Renata Jagodzik 
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Uchwała Nr XLVIII/348/22 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 10 sierpnia 2022 roku  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2022-2032, 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 

 

Dot. pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Pani Magdalena Zuter poinformowała, że w dniu 8 sierpnia br. w imieniu rodziców 

zawodników Klubu MUKS „Szok” Bojanowo został złożony wniosek o uchwalenie zasad 

przyznawania stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki 

sportowe. Następnie radni zostali poinformowani, że odbywają się treningi pięć dni  

w tygodniu, wyjazdy na zawody weekendowe, wyjazdy na treningi do innych miast 

(Wrocław, Leszno, Góra) w związku z brakiem stadionu lekkoatletycznego. Zawodnicy 

ponoszą koszty: 

- związane z badaniami wydolnościowymi,  

- zakupem sprzętów sportowych,  

- prywatnych wizyt u specjalistów w związku z różnymi kontuzjami, sprzętu 

rehabilitacyjnego,  

- trzech obozów klubowych w ciągu roku.  

Zawodnicy jeżdżą na terenie całej Polski. Na chwilę obecną troje zawodników zostało 

powołanych do zaplecza kadry zawodowej, co wiąże się z czterema dodatkowymi obozami 

sportowymi w ciągu roku (rodzice zobowiązani są dopłacić do obozu i dowieźć dziecko). 

Wyniki sportowe, które klasyfikowałyby dzieci do stypendiów sportowych: VIII miejsce  

w Mistrzostwach Polski, złoto, srebro i VI miejsce w finale Czwartków Lekkoatletycznych, 

złoto Mistrzostw Polski, kolejne złoto Mistrzostw Polski, złoto finału Czwartków 

Lekkoatletycznych i V miejsce na Mistrzostwach Polski. Klub „Szok” Bojanowo otrzymuje 

dotacje z gminy na działalność sportową, istnieje możliwość zgłoszenia wniosku  

o indywidualne dofinansowanie ukierunkowane np. na dany wyjazd. Naszą ideą jest 

docenienie dzieci, zawodników, ich ciężkiej pracy i motywacja dla innych, którzy  

w przyszłości chcieliby rozpocząć przygodę ze sportem, która kształtuje charakter danego 

dziecka.       

Przewodniczący Rady poinformował, że w bieżącym budżecie nie ma środków. Posiadamy 

uchwałę i nagradzamy wszystkich sportowców, kiedy zgłaszają się do Burmistrza. 

Pani Magdalena Zuter przyznała, że są indywidualne, jednorazowe nagrody na wniosek klubu 

bądź zawodnika, natomiast tak, jak zostało to napisane w projekcie uchwały chcielibyśmy- 

roczne, comiesięczne stypendium za dany wynik w poprzednim roku, który jest motywacją  

i uznaniem za ciężką pracę zawodnika, jak również promowanie gminy na terenie całego 

kraju. 

Burmistrz Bojanowa poinformował, że wniosek bardzo szybko trafił pod obrady komisji, 

ponieważ złożony w poniedziałek. Dochował wszelkiej staranności, aby wniosek móc szybko 

przekazać- tak stało się dzisiaj o godz. 9:00. Komisja wypowiedziała się, że będą procedować 

nad uchwałą. Wychodząc z sali ma Pani „promyk nadziei”, że Rada podejmie wszelkie 



7 

 

starania, żeby mobilizować burmistrza do tego, żeby taką uchwałę podjąć. Taką odpowiedź 

otrzyma Pani na swoje ręce w tym tygodniu. Nic więcej na dzisiaj nie mogę powiedzieć. 

Doceniamy wysiłek i pracę sportowców, którzy są zrzeszeni w Klubie MUKS „Szok” 

Bojanowo, ale doceniamy również sportowców, którzy są w innych Stowarzyszeniach 

zlokalizowanych na terenie naszej gminy. Jeżeli będziemy podejmować uchwałę 

stypendialną, będziemy szerzej, jako Rada spoglądać na sferę wsparcia naszych sportowców. 

Dziękujemy, że pojawiają się talenty w naszej gminie i na arenach ogólnopolskich promują 

gminę Bojanowo. Musi Pani uzbroić się w cierpliwość. Dziękuję, że poczyniliście Państwo 

starania, że przygotowaliście dla radnych projekt uchwały, natomiast my również nad tą 

uchwałą chcielibyśmy się spokojnie pochylić, podyskutować.  

Pan Tomasz Woźniczka dodał, że o godz. 9:00 otrzymał, jako Przewodniczący Komisji  

i radni również Pani pismo i od razu zajęliśmy się sprawą: każdy indywidualnie wyraził swoją 

opinię- wszystkie były pozytywne. Musimy popracować nad uściśleniem regulaminu. 

Jesteśmy za rozwojem kultury fizycznej na terenie gminy Bojanowo, natomiast musimy brać 

stronę finansową- na ile gmina będzie mogła przyznać stypendia, w jakiej wysokości. Jako 

Rada jesteśmy przychylni.  

Pani Magdalena Zuter wyraziła słowa podziękowania za pozytywne rozpatrzenie, 

ukierunkowanie na ten temat, po czym dodała, że nie są to duże koszty dla gminy, dla 

dziecka- ogromne.  

 

Więcej wniosków, pytań nie było.  

 

Do pkt. 10. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XLVIII sesję o godzinie 10:38. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


